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 Elsloo, 9 april 2025 

 
SCHRIFTELIJKE VRAGEN  

(Ex art. 155 lid 1 Gemeentewet jo. art. 42 Reglement van Orde) 

 

 

Betreft: Raadsvragen inzake herhaalde legionellabesmettingen bij SV Haslou 

 

T.a.v.: het college van Burgemeester & Wethouders  

Ons kenmerk: 20250904 KH  

 

Geacht college, 

In opgemelde aangelegenheid richt ondergetekende zich thans tot u inzake het navolgende.  

D.d. heden heeft voetbalvereniging SV Haslou gecommuniceerd dat er op Sportpark 

Mergelakker te Catsop/Elsloo de legionella bacterie (opnieuw) in het leidingwater is 

aangetroffen. Het gevolg daarvan is dat de komende 2 weken in ieder geval de douche 

faciliteiten door de leden niet mogen worden gebruikt in verband met de daarbij horende 

gezondheidsrisico’s.  

Deze berichtgeving is niet nieuw: al sinds 2014 zijn er meerdere incidenten geweest, waarvan 

de ernst zodanig was dat er in 2016 zelfs een grootschalig onderzoek werd uitgevoerd.1  Op 

basis van dat onderzoek zijn er destijds herstelwerkzaamheden uitgevoerd. Ook worden de 

leidingen dagelijks gespoeld en thans – tijdens het (hoog)sportseizoen daar waar het gaat over 

trainingen en wedstrijden – iedere dag veelvuldig gebruikt.  

Desondanks vonden er in de daaropvolgende jaren opnieuw besmettingen plaats, en nu – 

wederom – vandaag. Ook bij de voorgaande besmettingen, zoals in juni 2024, is per direct een 

doucheverbod op het sportcomplex ingesteld wegens de legionella uitbraak.  

Deze herhaalde incidenten roepen vragen op over de effectiviteit van de genomen maatregelen, 

de aan- of afwezigheid van bouwkundige gebreken, het toezicht op de naleving van richtlijnen, 

en de rol van de gemeente Stein in de borging van de volksgezondheid binnen 

sportverenigingen. 

  

 
1 Zie ook RIB d.d. 12 september 2017 met kenmerk 0971-AZK-63583. 
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Deswege kom ik tot de navolgende vragen: 

1. Is het college op de hoogte van de legionellabesmetting die vandaag is geconstateerd bij 

SV Haslou? 

2. Kunt u de Raad een tijdlijn verstrekken van de uitbraken sinds 2014 en de maatregelen 

die terzake de verschillende uitbraken, en het grootschalige onderzoek in 2016, tot en 

met heden zijn genomen om herhaling te voorkomen? 

3. Kunt u de Raad het onderzoeksrapport uit 2016 verstrekken? 

4. Is er na het grootschalige onderzoek in 2016 nog vervolgonderzoek uitgevoerd? Zo ja, 

wanneer en kunt u daarvan een afschrift aan de raad verstrekken? Zo nee, bent u bereid 

alsnog een onafhankelijk technisch onderzoek te laten uitvoeren naar de 

leidinginstallatie, waarbij deze wordt beoordeeld op ontwerp, staat van onderhoud en 

eventuele risico’s? 

5. Is er door de gemeente toezicht gehouden op de opvolging van adviezen uit het 

onderzoek van 2016 en eventuele vervolgonderzoek? Zo ja, wat was de uitkomst 

hiervan? 

6. Wordt er op dit moment gewerkt aan een structurele oplossing om herhaling in de 

toekomst te voorkomen? Zo ja, kunt u dit nader toelichten? Zo nee, waarom niet? 

7. Kunt u een overzicht verstrekken naar de aanwezigheid en risico’s van legionella bij 

sportverenigingen en andere gemeentelijke of gesubsidieerde instellingen over de jaren 

2023, 2024 en 2025, zodat de situatie bij sportcomplex ’t Mergelakker in breder 

perspectief kan worden geplaatst? 

8. Op welke wijze worden verenigingen op dit moment in legionellapreventie ondersteund 

en overweegt Uw College aanvullende eisen of ondersteuning aan verenigingen te 

bieden op het gebied van legionellapreventie? 

9. Op welke wijze wordt SV Haslou en de daarbinnen actief zijnde horecaonderneming 

ondersteund of gecompenseerd voor de eventuele financiële schade als gevolg van de 

besmetting, zoals het mislopen van inkomsten of extra gemaakte kosten?  

 

Erop vertrouwende dat u onderhavig schrijven in goede orde ontvangt en in afwachting van 

nader bericht.  

Namens de fractie Communiceren Met Burgers.  

 

Met vriendelijke groet, 

 

mr. K. (Kyle) Hoeveler  

Raadslid   
 


